

應用經濟學系加特福生技公司獎學金設置辦法

Department of Applied Economics, Gattef Biotech Scholarship Application Regulations

99年6月24日系務會議通過

Approved at Administrative Meeting on June. 24th, 2010

101年6月14日系務會議通過

Approved at Administrative Meeting on June. 14th, 2012

102年9月12日系務會議修訂通過

Revised and approved at Administrative Meeting on September. 12th, 2013

第一條 加特福生物科技股份有限公司為進駐國立中興大學創新育成中心之績優企業，自民國九十九年捐贈獎學金予國立中興大學應用經濟學系。

Article I. Maxluck Biotech Co.,Ltd. with outstanding performance in the National Center for Innovation and Cultivation of the National Chung Hsing University. It has donated scholarships to the Department of Applied Economics of National Chung Hsing University since 1990.

第二條 為鼓勵本系努力向學及積極參與創新管理或社會公益服務相關活動之學生或團隊(大學部或研究所)，凡具有下列其一條件者得申請此獎學金：

- 1、在學期間一至二年內參與之創新服務相關活動事蹟、報告書或所頒發之相關競賽證明。
- 2、具原住民身分或家境清寒者，並提供參與創新服務之計劃書。

Article II. To encourage students or teams (university or research institutes) who work hard to learn and actively participate in activities relating to innovation management or social welfare services may apply for this scholarship if they have one of the following conditions:

1. Deeds, reports, or relevant contest certificates issued during the one to two years of participation in the innovation service.
2. A person with aboriginal status or a person with a poor family background and providing a plan for participating in innovative services.

第三條 獎學金金額暫定每名新台幣二萬元，名額暫定為五名，同時亦視加特福公司當年捐贈金額而得增減名額。

Article III. The amount of the scholarship is tentatively set at NT\$20,000 each, and the quota is tentatively set at five, depending on the amount of donations made by Maxluck Biotech Co.,Ltd. each year, the number of places can be increased or decreased.

第四條 申請時間及方式：每年4月15日前填妥申請表，連同證明文於期限內送至系辦公室。學生申請獎學金相關表件內容將於審核後發還給學生，如未取回將於一周後銷毀之；獲獎結果將永久保存。

Article IV. Application time and method : Complete and submit the application form, together with the supporting documents to the office by 5th of April every year.

第五條 審核方式：由萬鍾汶教授主持之評選委員會決定。

Article V. Examination Method: The selection committee chaired by Prof. Wan Zhongwen shall decide.

第六條 本辦法經由國立中興大學應用經濟學系訂定後施行或修訂。

Article VI. The present Measures shall be implemented or revised after being formulated by the Department of Applied Economics of the National Chung Hsing University.